
Even voorstellen. 

Mijn naam is Jan Vermeulen. Ik ben getrouwd met Rienke en ben 70 jaar. Ik heb 

in 2013 een open hart operatie ondergaan. In Den Haag ben ik na de 

hartrevalidatie en na mijn pensioen gaan sporten bij Hart voor Sport, ook sport 

voor ex hartpatienten. 2 jaar geleden zijn we vanuit Den Haag naar een 

appartement in Spijkenisse gekomen. Onze dochter woont hier in Maaswijk met 

haar man en twee kinderen. Verder hebben we nog een zoon die met zijn vrouw 

en twee kinderen in Maarsbergen woont. 

Ik ben nog maar een paar maanden lid van deze vereniging. Toch heb mij 

kandidaat gesteld voor de functie van voorzitter van de Recreatie 

Sportvereniging Ex Hartpatienten Spijkenisse. Dit naar aanleiding van de 

dringende oproep van de secretaris van 15 december 2024 en de oproepen van 

Rob Vriens voorafgaand aan de sportlessen. Ik weet uit ervaring hoe belangrijk 

vrijwilligers zijn voor een vereniging. Het zou jammer zijn als deze vereniging al 

snel nadat ik lid ben geworden zou moeten stoppen.  

Ik ben altijd als vrijwilliger bij de sportverenigingen, waar onze kinderen en mijn 

vrouw hebben gesport, actief geweest in diverse functies. Het laatst heb ik ruim 

10 jaar lang de contributie inning verzorgd voor een, na een fusie ontstane, 

nieuwe handbalvereniging. 

In Spijkenisse ben ik sinds mei 2023 vrijwilliger thuisadministratie bij de 

Stichting Welzijn Ouderen Spijkenisse. Ook draai ik mee in het financieel 

inloopspreekuur op de maandagochtend in Wijkcentrum De Akkers. Daar kan 

iedereen tussen 9 en 12 uur terecht met vragen en problemen op financieel 

administratief gebied.  

Mijn bestuurlijke ervaring betreft drie functies. Ik ben in een heel ver verleden 

bestuurslid geweest bij een handbalafdeling (DSO Zoetermeer) van een grote 

sportvereniging. Ook ben ik bestuurslid geweest bij een patiëntenvereniging voor 

mensen met blaas- of nierkanker. Hier heb ik samen met een medebestuurslid 

het lotgenotencontact nieuw leven in geblazen. Tenslotte ben ik op dit moment 

secretaris van de Vereniging van Eigenaren van het appartementencomplex waar 

ik nu woon. 

Inmiddels heb ik begrepen dat er nog een kandidaat is voor de functie van 

voorzitter en dat er een kandidaat is voor de functie van secretaris. Het laatste 

wat ik wil is hier een soort verkiezingsstrijd van maken. Het belangrijkste is dat 

er een voltallig bestuur komt waardoor het voortbestaan van de vereniging 

gewaarborgd is. 


